
 
 

 KLAIPĖDOS REGIONO PLĖTROS TARYBA 

 

KLAIPĖDOS REGIONO PLĖTROS TARYBOS KOLEGIJOS SPRENDIMŲ PRIĖMIMO, 

TAIKANT ŽODINĘ PROCEDŪRĄ, PROTOKOLAS 

 

2024 m. sausio 30 d. Nr. K/P-3 

Klaipėda 

 

Klaipėdos regiono plėtros tarybos kolegijos posėdis (toliau – posėdis) žodinės procedūros 

tvarka įvyko 2023 m. sausio 30 d. 14.00-14.55 val. Palangos kurhauze, Grafų Tiškevičių al. 1, 

Palanga.  

 

Posėdžio pirmininkas: Arvydas Vaitkus, Klaipėdos miesto savivaldybės meras, Klaipėdos 

regiono plėtros tarybos kolegijos (toliau – Kolegija) pirmininkas. 

Sekretorė: Romualda Čiarienė, Klaipėdos regiono plėtros tarybos administracijos (toliau – 

Administracija) vyresnioji specialistė. 

 

Posėdyje dalyvavo 11 iš 17 Kolegijos narių: 

1. Jolanta Girdvainė, Kretingos rajono savivaldybės tarybos narė; 

2. Stasys Gutautas, Skuodo rajono savivaldybės meras; 

3. Darius Jasaitis, Neringos savivaldybės meras; 

4. Ignas Jonušas, Skuodo rajono savivaldybės tarybos narys; 

5. Antanas Kalnius, Kretingos rajono savivaldybės meras; 

6. Algimantas Šniepis, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

7. Arvydas Vaitkus, Klaipėdos miesto savivaldybės meras; 

8. Šarūnas Vaitkus, Palangos miesto savivaldybės meras; 

9. Steponas Venckus, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

10. Vaidas Venckus, Neringos savivaldybės tarybos narys; 

11. Julius Tomas Žulkus, Palangos miesto savivaldybės tarybos narys. 

 

Posėdyje nedalyvavę Kolegijos nariai: 

1. Raimundas Daubaris, Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos narys; 

2. Andrius Dobranskis,  Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

3. Steponas Kazlauskas, Šilutės rajono savivaldybės tarybos narys; 

4. Vytautas Laurinaitis, Šilutės rajono savivaldybės meras; 

5. Bronius Markauskas, Klaipėdos rajono savivaldybės meras; 

6. Arūnas Tuma, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys. 

 

Vadovaujantis Klaipėdos regiono plėtros tarybos nuostatų 27 punktu posėdis laikomas teisėtu, 

kvorumas yra. 
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Kiti dalyviai: 

Dalia Makuškienė, Administracijos direktorė; 

Jovita Michniovienė, Administracijos ekspertė; 

Audronė Aužbikavičiūtė, Administracijos vyriausioji specialistė; 

Romualda Čiarienė, Administracijos vyresnioji specialistė; 

Raimonda McGeever, asociacijos „Klaipėdos regionas“ projektų vadovė; 

Eglė Stonkė, asociacijos „Klaipėdos regionas“ vykdančioji direktorė; 

Julija Veresova, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė; 

Ramunė Urbonienė, Palangos miesto savivaldybės administracijos Ekonominės plėtros 

skyriaus vedėja; 

Ona Malūkienė, Skuodo rajono savivaldybės administracijos vyriausioji specialistė; 

Renaldas Kulikauskas, Kolegijos patariamosios partnerių grupės pirmininkas; 

Viktoras Krolis, Kolegijos patariamosios partnerių grupės narys. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Kolegijos posėdžio darbotvarkės tvirtinimas; 

2. Dėl Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategijos rengimo; 

3. Dėl siūlymų pateikimo dėl 2024-2025 metų priėmimo į regiono profesinio mokymo įstaigas; 

4. Dėl atstovų delegavimo į profesinio mokymo įstaigų tarybas;  

5. Dėl 2022-2030 m. Klaipėdos regiono plėtros plano įgyvendinimo 2023 m. ataskaitos 

patvirtinimo. 

 

1. SVARSTYTA. Kolegijos posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

 

Arvydas Vaitkus pasveikino Kolegijos narius susirinkus į posėdį. Paklausė Kolegijos narių, ar    

turi pastabų ir pasiūlymų dėl darbotvarkės.  

Visi Kolegijos nariai bendru sutarimu darbotvarkei pritarė be pastabų. 

 

NUTARTA. Patvirtinti Klaipėdos regiono plėtros tarybos kolegijos posėdžio darbotvarkę. 

 

2. SVARSTYTA. Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategijos rengimas. 

Pranešėja – Raimonda McGeever, Asociacijos „Klaipėdos regionas“ projektų vadovė. 

 

Raimonda McGeever pristatė rengiamą Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategiją, 

akcentavo, kad Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategijos projekto neformalus suderinimas su 

LR vidaus reikalų ministerija numatytas 2024 m. vasario mėnesį, Klaipėdos regiono integruotos 

viešojo transporto sistemos koncepcijos pristatymas savivaldybių tarybų nariams – 2024 m. vasario-

kovo mėnesiais, Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategijos projekto ir susitarimo dėl funkcinės 

zonos strategijos įgyvendinimo projekto formalus suderinimas su LR vidaus reikalų ministerija – 

2024 m. kovo mėnesį, Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategijos projekto viešinimas – 2024 m. 

kovo mėnesį, Klaipėdos regiono funkcinės zonos strategijos ir susitarimo dėl funkcinės zonos 

strategijos įgyvendinimo tvirtinimas savivaldybėse – 2024 m. balandžio mėnesį, susitarimo 

pasirašymas – 2024 m. balandžio mėnesį (pranešimas pridedamas).  

 

   Kolegijos nariai informaciją išklausė. 

   Antanas Kalnius paklausė, ar tikrai nėra grėsmių dėl terminų. 
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Raimonda McGeever atsakė, kad grėsmių nemato, glaudžiai dirbama su LR vidaus reikalų 

ministerija, iki birželio mėnesio turėtų būti viskas parengta. 

Šarūnas Vaitkus pabrėžė, kad ir pati LR vidaus reikalų ministerija suinteresuota iki numatyto 

laiko strategiją suderinti.  

   

Svarstomu klausimu sprendimai nebuvo priimami. 
 

3. SVARSTYTA. Siūlymų pateikimas dėl 2024-2025 metų priėmimo į regiono profesinio 

mokymo įstaigas. 

 Pranešėja – Jolanta Girdvainė, Klaipėdos regiono plėtros tarybos kolegijos narė, Kretingos 

rajono savivaldybės tarybos narė. 

 

 Jolanta Girdvainė informavo, kad planuojant valstybės finansuojamų formaliojo profesinio 

mokymo vietų skaičių nėra įvertintos Lietuvos Respublikos mokslo ir studijų įstatymo 59 straipsnio 

1 dalies nuostatos, kur nurodoma, kad į aukštosios mokyklos pirmosios pakopos ir vientisąsias 

studijas konkurso būdu priimami asmenys, turintys ne žemesnį kaip vidurinį išsilavinimą ir išlaikę ne 

mažiau kaip tris (stojantieji į menų studijų krypčių grupės studijas ir baigę trumposios pakopos 

studijas – ne mažiau kaip du) valstybinius brandos egzaminus: lietuvių kalbos ir literatūros, 

matematikos (stojantiesiems į menų studijų krypčių grupės studijas jo išlaikyti nebūtina) ir stojančiojo 

pasirinktą egzaminą (baigusiems trumposios pakopos studijas pasirinkti egzamino nebūtina). Svarbu 

įvertinti reikalavimo dėl privalomo valstybinio matematikos egzamino, stojant į aukštąsias mokyklas, 

pasekmes, t. y. asmenys, neišlaikę šio egzamino, negalės stoti į aukštąsias mokyklas, todėl neįstojusių 

į jas jaunuolių skaičius, tikėtina, bus žymiai didesnis, nei ankstesniais metais. Šie asmenys, vertinant 

planuojamą valstybės finansuojamų formaliojo profesinio mokymo vietų skaičių 2024 metams, 

neturės galimybės patekti ir į profesinio mokymo įstaigas, t. y. negalės toliau niekur mokytis 

Lietuvoje. Klaipėdos regione planuojamas bendras valstybės finansuojamų vietų skaičius nesikeičia 

– metinis preliminarus skaičius lieka toks pat, kaip iki šiol – 20 610. Vis dėlto regiono verslo įmonių 

poreikis akivaizdžiai rodo, kad reikėtų didinti galimybes įgyti informacinių technologijų, inžinerinės 

pramonės ir gamybos srities kvalifikacijas. Planuose vietų šiose programose siūloma nedidinti net 

dvejus metus.  

 

NUTARTA. Inicijuoti susitikimą ir situacijos aptarimą Lietuvos savivaldybių asociacijos 

formatu su Lietuvos Respublikos švietimo, mokslo ir sporto ministerijos atstovais prašant 

pakartotinai įvertinti valstybės finansuojamų formaliojo profesinio mokymo vietų skaičiaus poreikį.   

 

4. SVARSTYTA. Atstovų delegavimas į profesinio mokymo įstaigų tarybas. 

Pranešėja – Audronė Aužbikavičiūtė, Administracijos vyriausioji specialistė. 

 

Audronė Aužbikavičiūtė pristatė Klaipėdos regiono plėtros tarybos administracijos 2024 m. 

sausio 15 d. aiškinamajame rašte „Dėl atstovų delegavimo į profesinio mokymo įstaigų tarybas“ 

pateiktą informaciją. 

         Arvydas Vaitkus paklausė Kolegijos narių, ar turi pasiūlymų. Pasiūlymų nebuvo, todėl paprašė 

Kolegijos narių balsuoti dėl sprendimo priėmimo. 

 

Balsavimo rezultatai: pritarė – 11 Kolegijos narių, nepritarė – 0, nusišalino – 0. 
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 NUTARTA. Priimti sprendimą „Dėl atstovų delegavimo į profesinio mokymo įstaigų tarybas“.  

 

5. SVARSTYTA. 2022-2030 m. Klaipėdos regiono plėtros plano įgyvendinimo 2023 m. 

ataskaitos patvirtinimas. 

Pranešėja – Jovita Michniovienė, Administracijos ekspertė. 

 

Jovita Michniovienė pristatė Klaipėdos regiono plėtros tarybos administracijos 2024 m. sausio 

16 d. aiškinamajame rašte prie Klaipėdos regiono plėtros tarybos sprendimo „Dėl 2022-2030 m. 

Klaipėdos regiono plėtros plano įgyvendinimo 2023 metų ataskaitos patvirtinimo“ pateiktą 

informaciją. 

 

    Kolegijos nariai informaciją išklausė, pastabų neturėjo. 

Arvydas Vaitkus paprašė Kolegijos narių balsuoti dėl sprendimo priėmimo. 

 

Balsavimo rezultatai: pritarė – 11 Kolegijos narių, nepritarė – 0, nusišalino – 0. 

 

NUTARTA. Priimti sprendimą „Dėl 2022-2030 m. Klaipėdos regiono plėtros plano 

įgyvendinimo 2023 metų ataskaitos patvirtinimo“. 

 

 

 

Klaipėdos regiono plėtros tarybos  

kolegijos pirmininkas                                                                                       Arvydas Vaitkus                                                                                       

 

 

 

 

Posėdžio sekretorė                    Romualda Čiarienė 

 


